

6D4N

大阪之旅

奈良-大阪-京都-神户 (JKA)

iJAPAN



大阪城天守阁公园
Osaka Castle Park



岚山竹林小径
Arashiyama Bamboo Grove



神户清酒厂
Kobe Sake Brewery



伏见稻荷神社
Fushimi Inari Shrine



奈良公园
Nara Park

★★ 行程亮点 ★★

岚山渡月桥 · 岚山竹林小径 · 奈良公园 · 神户唐人街

特色风味



日式炸猪排套餐



蟹道乐

出发日期

航空公司

成人 (两人一房)

小孩 (占床)

小孩 (不占床)

航班时间

ITINERARY 行程表

第一天 抵达关西机场-大阪

抵达关西机场后, 送往酒店登记入住。

🏨 大阪广场酒店或同级

第二天 大阪-京都-大阪

🍽️ (早/午/晚餐)

岚山渡月桥. 竹林小径. 金阁寺. 伏见稻荷神社

岚山渡月桥 是一座横跨河流的桥梁。它是六十多个省浮世绘的著名景观之一。

竹林小径 是京都的顶级景点之一, 站在这些飙升的竹林中, 就像在另一个世界。

金阁寺 寺内核心建筑舍利殿的外墙全部贴以金箔装饰故称为“金阁寺”。

伏见稻荷神社 是位于日本京都伏见区的神伊纳里的神社。靖国神社坐落在一座名为Inari的山脚下, 这座山位于海拔233米 (764英尺) 处, 包括山上的小径和许多较小的神社。

🏨 大阪广场酒店或同级

第三天 大阪

🍽️ (早/午/晚餐)

大阪城天守阁公园. 黑门市场. 心斋桥筋. 道顿堀. 通天阁

大阪城天守阁公园 位于大阪城中央的天守阁是大阪城的核心建筑, 始建于1583年, 因此它又被称为“秀吉的城”。

黑门市场 称作浪花食堂的鲜鱼市场, 以各种鲜鱼、海鲜为主, 还有水果、干货等共计170多家店铺。

通天阁 位于大阪新世界的北部, 是大阪的地标之一。都是由建筑师内藤多仲设计的。

🏨 大阪广场酒店或同级

第四天 大阪

🍽️ (早餐)

自由活动

🏨 大阪广场酒店或同级

第五天 奈良-神户-关西机场

🍽️ (早/午/晚餐)

奈良鹿公园 & 奈良街. 神户清酒厂. 美利坚公园. 唐人街

奈良鹿公园 位于日本奈良市。成立于1880年, 是日本最古老的公园之一。在公园内自由漫游的1200多只野生梅花鹿, 被归类为天然宝藏。

美利坚公园 是一个海滨公园, 位于日本兵库县港口城市神户。公园内设有神户港塔, 神户海事博物馆以及阪神大地震受害者纪念馆。公园的名称来自“美国”这个词, 在明治时代通常被翻译为“美利坚”。

神户唐人街 位于元町站以南, 毗邻大丸百货, 是一个主要的旅游景点。该地区被认为是神户的唐人街, 拥有超过一百家中餐馆, 商店和一座献给关羽的华人庙宇。

第六天 抵达吉隆坡

抵达吉隆坡, 返回温馨的家。

**以上行程顺序之安排依当地情况调整

6D4N OSAKA TOUR

NARA - OSAKA - KYOTO - KOBE (JKA)



TOUR HIGHLIGHTS

Arashiyama Togetsu Bridge
Bamboo Grove
Nara Park . Kobe Chinatown

SPECIAL FLAVOR



Dep Date / Airlines

Adult (twin)

Child (w bed)

Child (no bed)

Flight Schedule

ITINERARY 行程表

DAY 1 ARRIVAL KANSAI AIRPORT - OSAKA

Meet and greet at Kansai Airport and transfer to hotel for check in.

Hotel Plaza Osaka or similar

DAY 4 OSAKA

(B)

Free and Easy

Hotel Plaza Osaka or similar

DAY 2 OSAKA - KYOTO - OSAKA

(B/L/D)

Arashiyama Togetsu Bridge . Bamboo Grove . Kinkakuji Temple . Fushimi Inari Shrine

Togetsu Bridge - is a bridge across the river. It is the subject of one of the Famous Views of the Sixty-odd Provinces ukiyo-e prints.
Bamboo Grove - is one of Kyoto's top sights and for good reason: standing amid these soaring stalks of bamboo is like being in another world.

Kinkakuji Temple - Kinkaku-ji is one of Kyoto's leading temples. Its formal name is Rokuon-ji.

Fushimi Inari Shrine - is the head shrine of the god Inari, located in Fushimi Ward in Kyoto, Japan. The shrine sits at the base of a mountain also named Inari which is 233 metres (764 ft) above sea level, and includes trails up the mountain to many smaller shrines.

Hotel Plaza Osaka or similar

DAY 5 NARA - KOBE - KANSAI AIRPORT

(B/L/D)

Nara Deer Park & Naramachi Street . Kobe Sake Brewery . Meriken Park . Kobe Chinatown

Nara Deer Park & Naramachi Street- located in the city of Nara, Japan. Established in 1880 it is one of the oldest parks in Japan. Over 1,200 wild sika deer freely roaming around in the park are also classified as natural treasure.

Meriken Park - is a waterfront park located in the port city of Kobe, Hyogo Prefecture, Japan. The park features the Kobe Port Tower, Kobe Maritime Museum, and a memorial to victims of the Great Hanshin earthquake. The name of the park comes from the word "American," which was commonly translated as "Meriken" during the Meiji era.

Kobe Chinatown - located south of Motomachi station adjacent to the Daimaru Department Store and is a major tourist attraction. Considered as Kobe's Chinatown, the area has over a hundred Chinese restaurants, shops, and a Chinese temple dedicated to Guan Yu.

DAY 3 OSAKA - KOBE - OSAKA

(B/L/D)

Osaka Castle Park . Kuromon Market . Shinsaibashi . Dotonbori . Tsutenkaku area

Osaka Castle Park - Osaka Castle Park opened in 1931 and covers an area of 106.7 hectare. Osaka Castle Park is colorfully embellished. You can see about 600 cherry trees, including someiyoshino in Nishinomaru Garden.

Kuromon Market - With more than 190 years of history and tradition, Kuromon Ichiba Market, a very popular area known by locals as "Gastronome" and "Osaka's Kitchen", is well-known nationwide.

Tsutenkaku area - It was built in 1912 as the symbol of ShinSekai (a new world). With a height of 64 m, it was the tallest structure in the East Asia at the time and named Tsutenkaku.

Hotel Plaza Osaka or similar

DAY 6 ARRIVAL KUALA LUMPUR

Arrival Kuala Lumpur Airport, Home sweet Home.

** Sequence of itinerary is subject to change based on local condition.